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Protokół  Nr  27/2021 

 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa oraz Komisji Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 22 listopada 2021 r. 

 

 
 W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

oraz Komisji Spraw Społecznych obecni wg listy obecności jak stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu: 

- Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 obecnych (1 nieobecny), 

- Komisja Spraw Społecznych – 10 obecnych. 

(nieobecni: Jan Tomaszewski).  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

Burmistrz Pogorzeli – Piotr Curyk, 

Sekretarz Gminy – Jerzy Hejduk, 

Referent ds. rolnictwa, leśnictwa, melioracji i gospodarki gruntami – Martyna Eliasz, 

Inspektor ds. gospodarki komunalnej i drogownictwa – Piotr Piorun. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2021 rok, 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2021-2025, 

3) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia    

   umowy dzierżawy stawu położonego w Łukaszewie, 

4) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Pogorzeli przez 

likwidację Szkoły Filialnej w Bułakowie, 

5) zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych, 

6) zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych, 

7) zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych, 

8) zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych, 

9) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

10) ustalenia wynagrodzenia burmistrza Pogorzeli, 

11) ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet radnym Rady Miejskiej  

     w Pogorzeli oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych, 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu  

     w 2021 roku. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zamknięcie. 

 
 

Ad.1 Otwarcie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Eugeniusz Paszkowski 

o godzinie 12:00 dokonał otwarcia posiedzenia, powitał wszystkich radnych oraz 

pracowników urzędu. Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 12 radnych: 

- Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 obecnych (3 nieobecnych), 
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- Komisja Spraw Społecznych – 10 obecnych. 

(nieobecni: Donata Drukarczyk, Eugeniusz Sierszulski, Jan Tomaszewski), co pozwala 

podejmować prawomocne decyzje. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący odczytał porządek obrad posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2021 rok, 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2021-2025, 

3) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia    

   umowy dzierżawy stawu położonego w Łukaszewie, 

4) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Pogorzeli przez 

likwidację Szkoły Filialnej w Bułakowie, 

5) zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych, 

6) zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych, 

7) zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych, 

8) zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych, 

9) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

10) ustalenia wynagrodzenia burmistrza Pogorzeli, 

11) ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet radnym Rady Miejskiej  

     w Pogorzeli oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych, 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu  

     w 2021 roku. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zamknięcie. 

 

Ad 2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji. 

Protokół z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji został przyjęty w wyniku 

głosowania:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za” (3 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

 

Ad.3 Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

 

1) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2021 rok, 

Burmistrz Piotr Curyk przedstawił powyższy projekt uchwały – omówił zmiany  

w planie dochodów i wydatków.  

 

O godzinie 12:09 na posiedzenie dotarła radna Donata Drukarczyk – aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 13 radnych. 

- Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 obecnych (2 nieobecnych), 

- Komisja Spraw Społecznych – 10 obecnych. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2021 rok: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2021-2025, 

Burmistrz Piotr Curyk przedstawił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2021-

2025: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

3) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy stawu położonego w Łukaszewie, 

Burmistrz Piotr Curyk omówił powyższy projekt uchwały. 

Radna Maria Pazoła zapytała, gdzie dokładnie znajduje się staw. 

Radna Daria Wyzuj zapytała czy staw będzie odtworzony na taki, jak kiedyś był,  

o takiej samej powierzchni. 

Burmistrz oznajmił, że najpierw muszą być określone punkty graniczne, na dzień 

dzisiejszy trudno jednak określić, jaką staw dokładnie będzie miał powierzchnię, jak to 

dzierżawcy uda się wykonać, na pewno musi zmieścić się w areale 16 arów. 

Radny Piotr Robaczyński zapytał jaki jest status stawów prywatnych, jeżeli takie 

stawy widnieją na mapach, a są zasypane, zapewne dalej powinny funkcjonować, jednak jak 

to wyegzekwować w dobie dzisiejszej suszy.  

Referent Martyna Eliasz oznajmiła, że powinno się zwrócić do Wód Polskich  

o pozwolenie na zasypanie stawu. 

Burmistrz dodał, że w kolejnym kroku powinno się zgłosić do geodezji z wnioskiem o 

zmianę klasyfikacji użytkowania gruntu. 

Radny Piotr Robaczyński zwrócił uwagę, że wiele stawów zostało zasypanych,  

a powinien być utrzymany stan, który był kiedyś. 

Radny Eugeniusz Paszkowski zauważył, że wiele stawów umarło śmiercią naturalną, 

rolnicy zagospodarowali taki teren, żeby nie było nieużytków, z czasem nastąpiło obniżanie 

się poziomu wód, stawy samoczynnie wysychały, ani nie służyły jako staw, ani rola, więc 

pewnie wielu rolników zagospodarowało taki teren na rolę. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz 

Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w Pogorzeli: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

4) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Pogorzeli 

przez likwidację Szkoły Filialnej w Bułakowie, 

Burmistrz Piotr Curyk przedstawił powyższy projekt uchwały. 

Radna Grażyna Naglak zapytała, co się stanie ze sprzętem zakupionym dla szkoły 

przez rodziców, zauważyła że np. nagłośnienie przydałoby się w świetlicy wiejskiej  

w Bułakowie. 

Burmistrz odpowiedział, że w tej sprawie trzeba rozmawiać z dyrektorem szkoły i że 

być może jest szansa, że sprzęt będzie przekazany do świetlicy wiejskiej. 
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Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza  

w Pogorzeli przez likwidację Szkoły Filialnej w Bułakowie: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się” 

(Grażyna Naglak) (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

5) zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych, 

Inspektor Piotr Piorun przedstawił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

6) zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych, 

Inspektor Piotr Piorun przedstawił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

7) zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych, 

Inspektor Piotr Piorun przedstawił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

8) zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych, 

Inspektor Piotr Piorun przedstawił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi w Pogorzeli do kategorii dróg gminnych: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

9) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

Burmistrz Piotr Curyk przedstawił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 
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Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

10) ustalenia wynagrodzenia burmistrza Pogorzeli, 
Sekretarz Jerzy Hejduk przedstawił powyższy projekt uchwały. 

 Radny Andrzej Andrzejewski zapytał jaka jest minimalna stawka na dzień dzisiejszy. 

Sekretarz oznajmił, że jest to 80% tj. 15.567 zł brutto. 

Radna Donata Drukarczyk zapytała czy podana kwota to kwota z 20% dodatkiem. 

Sekretarz odpowiedział, że w tej kwocie zawarte są wszystkie dodatki, czyli na 80% 

składałyby się następujące kwoty: wynagrodzenie zasadnicze 8.200 zł, dodatek stażowy 20%, 

czyli 1.640 zł, dodatek funkcyjny 2.520 zł, dodatek specjalny 30%, czyli 3.216 zł. Dodał, że 

łącznie daje to kwotę 15.567 zł, gdyby ustalić płacę na poziomie 80% od tej maksymalnej, 

dopuszczalnej, przewidzianej przez prawo kwoty 19.470 zł. 

 Radny Andrzej Andrzejewski zapytał, ile by to wyszło procentowo wg tego, co 

burmistrz teraz otrzymuje. 

Sekretarz oznajmił, że ostatnia podwyżka burmistrza była w 2014 roku, w 2017 roku 

na skutek ówczesnej zmiany rozporządzenia płacowego pensja burmistrza była obniżana o 80 

zł brutto, także jeżeli uchwała zostanie podjęta podwyżka byłaby teraz pod koniec 2021 roku, 

po 7 latach. 

Radna Donata Drukarczyk oznajmiła, że 29 listopada 2018 r. też była podjęta uchwała 

o wynagrodzeniu burmistrza. 

Sekretarz potwierdził, że tak, ale zauważył, że kwota wynagrodzenia została 

przepisana z czerwca 2017 roku, dodał, że na dzień dzisiejszy pensja wynosi 10.180 zł brutto. 

Radna Daria Wyzuj oznajmiła, że do ustalenia nowego wynagrodzenia burmistrza 

obligują nowe przepisy, ustawa, która weszła odgórnie w życie i jest propozycja by pensja 

burmistrza była na poziomie 85%. 

Sekretarz potwierdził, że to, co jest proponowane tj. na poziomie 85% maksymalnej, 

dopuszczalnej kwoty, a pensja musi wynosić od 80% do 100% kwoty ustawowej. 

Radny Eugeniusz Paszkowski zauważył, że nastąpiła też zmiana naliczania dodatku 

specjalnego, poprzednio było to od 20% do 40%, a teraz jest to sztywno 30%. 

Sekretarz stwierdził, że zaproponowane wynagrodzenie burmistrza jest propozycją 

bardzo umiarkowaną, w innych samorządach te podwyżki są wyższe i trzeba też zwracać 

uwagę na to, że budżet gminy to kilkadziesiąt milionów, wiąże się to z odpowiedzialnością za 

wydatkowanie tych pieniędzy, z odpowiedzialnością za naruszenie dyscypliny finansów 

publicznych, zamówień publicznych, ustawodawca bardzo często szafuje tutaj sporymi 

karami, także karami finansowymi, także z uwagi na wysokość budżetu, wagę zadań ta 

propozycja jest wyważona. 

Radna Daria Wyzuj zapytała czy nie powinna nastąpić również regulacja pensji 

wiceburmistrza, czyli jednocześnie sekretarza, Jerzego Hejduka. 

Burmistrz oznajmił, że do tej pory ograniczeń w ustalaniu pensji wiceburmistrzów nie 

było. Były gminy, w których zastępcy zarabiali więcej niż burmistrz czy prezydent miasta, bo 

pensja burmistrza czy prezydenta musiała się mieścić w pewnych widełkach, ograniczała ją 

ustawa, a pensja zastępcy nie była ograniczana. 

Sekretarz dodał, że gdy 1,5 roku temu burmistrz powołał go na swojego zastępcę to  

z tej racji jego pensja nie została podwyższona, bo tak naprawdę pełni funkcje sekretarza. Jest 

wiceburmistrzem, ale nie jest nim etatowo jak w większych samorządach to bywa, że 

wiceburmistrz faktycznie jest wiceburmistrzem, czyli burmistrz czy prezydent miasta 

przekazuje mu część swoich zadań i za to jest odpowiedzialny, a oprócz tego funkcjonuje tam 

sekretarz, który wykonuje swoje obowiązki, typowo przypisane do stanowiska sekretarza. 
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Dodał, że jest tym wiceburmistrzem społecznym, z tego tytułu większej pensji nie otrzymał, 

ale też o to nie wnioskował. 

Burmistrz oznajmił, że podjął decyzję o powołaniu wiceburmistrza w związku  

z pojawieniem się pandemii koronawirusa, ponieważ gdyby zachorował na dłużej i trzeba 

byłoby wydać jakiekolwiek zarządzenie to sekretarz nie mógłby tego zrobić, mimo, że ma 

upoważnienia do innych spraw. Dodał, że powołanie wiceburmistrzów było również sugestią 

Wojewody, bo brak wiceburmistrza mógłby blokować działania samorządu. 

Radna Daria Wyzuj zauważyła, że w projekcie uchwały jest zapis, że z jej 

wykonaniem należy cofnąć się do 1 sierpnia. 

Burmistrz potwierdził, że jest to wymóg ustawowy, dotyczy burmistrzów, ale też 

radnych, w tym wypadku dotyczy również diety Przewodniczącej Rady Miejskiej  

w Pogorzeli, której dieta również była regulowana na nowo od sierpnia, bo wymagały tego 

zapisy ustawy i naszej uchwały. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz 

Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

burmistrza Pogorzeli: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Zarządzono przerwę, w trakcie której o godzinie 13:05 na posiedzenie dotarł radny Eugeniusz 

Sierszulski – aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych. 

- Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 obecnych (1 nieobecny), 

- Komisja Spraw Społecznych – 10 obecnych. 

 

11) ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet radnym Rady Miejskiej w Pogorzeli 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych, 

Burmistrz Piotr Curyk przedstawił powyższy projekt uchwały. 

Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił  

o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet 

radnym Rady Miejskiej w Pogorzeli oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się” 

(Donata Drukarczyk) (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gostyńskiemu w 2021 roku, 

 Burmistrz Piotr Curyk przedstawił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gostyńskiemu w 2021 roku: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za” (1 nieobecny), 

Komisja Spraw Społecznych – 10 głosów „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad. 4. Wolne głosy i wnioski. 

 Burmistrz odniósł się do wniosku radnego Jana Idkowskiego dotyczącego parku  

w Pogorzeli, oznajmił, że rozmawiał z panem Rozumem, który obiecał, że jeszcze w tym roku 

zacznie prace porządkowe parku, a w przyszłym roku chce ruszyć z jakimś remontem. 

 Następnie Burmistrz oznajmił, że jak co roku w grudniu przyjadą Holendrzy  

z pomocą, 1 grudnia mają zostać przywiezione łózka dla chorych - 41 sztuk, część z nich 

przejmie gmina, a część zagospodaruje PCPR w Gostyniu, część z nich jest z materacami 

odleżynowymi, dojdą do tego wózki inwalidzkie, jakieś zabawki, sama wizyta jest 

zaplanowana od 9 do 12 grudnia, tu na miejscu będą kupowane produkty i robione paczki. 

 Ponadto poinformował o zakończeniu następujących inwestycji i prac remontowych: 

modernizacja dachu na budynku przy ul. Gostyńskiej, malowanie urzędu, chodnik na ul. 

Koźmińskiej, wymiana piecy gazowych w ZSOiZ i w przedszkolu, wymiana drzwi 

wejściowych w przedszkolu, budowa kanalizacji deszczowej na ul. Polnej i Szarych 

Szeregów, ogrzewanie gazowe w świetlicy w Kromolicach, budowa dróg w Bułakowie, oaza 

zieleni na ul. Glinki. 

 Burmistrz dodał, że zostanie zorganizowana zbiórka folii rolniczej, punkty odbioru 

będą w tych samych miejscach co ostatnio, czyli w Bułakowie, Kromolicach i Pogorzeli, 

sołtysi otrzymali kurendy i listy, chętni rolnicy mieli się na nie wpisać. Burmistrz zaapelował, 

by oddawana folia była w miarę możliwości czysta. 

 Burmistrz przekazał także informacje na temat azbestu, gmina otrzymała promesę na 

kwotę 45.500 zł na przyszły rok, zbiórka powinna odbyć się w kwietniu lub maju. 

  

Radna Daria Wyzuj podziękowała Burmistrzowi za dobrą organizację i uczczenie 

święta 11 listopada, podziękowała także radnym, którzy wzięli udział w uroczystościach. 

Zaproponowała, by urząd zakupił i wywieszał jeszcze więcej flag, również na rondzie 

Niepodległości. Zaproponowała też, by 27 grudnia w rocznicę wybuchu Powstania 

Wielkopolskiego chociaż przed urzędem zawisły flagi powstania. 

 

 Radny Eugeniusz Paszkowski zwrócił uwagę na wyrwę w dachu kościoła 

ewangelickiego, która wymaga załatania. 

 Burmistrz oznajmił, że rozmawiał już w tej sprawie kilkakrotnie z dekarzem, bo 

pracownicy urzędu nie są w stanie tego zrobić. 

 

 Radna Daria Wyzuj zgłosiła potrzebę pilnego naprawienia studzienki kanalizacyjnej 

na ul. Polnej i Gostyńskiej, znajdującej się przy figurze. 

 

 Radny Piotr Robaczyński zwrócił uwagę na wyrwę na ulicach: Krotoszyńska i Błonie.  

 Burmistrz zaznaczył, że jest to już zgłoszone do powiatu. 

 

 Radny Andrzej Andrzejewski zapytał o cieknący autobus na parkingu przy kościele. 

 Burmistrz odpowiedział, że sprawdzał to osobiście i na dzień dzisiejszy autobus nie 

ma wycieków, gdyby to się zadziało prosi o zgłoszenie, zainterweniuje i zgłosi to na policję. 

 

 Radny Piotr Robaczyński zaproponował, by ustawić jakiś słupek przy stawie obok 

szkoły, ponieważ na teren wkoło stawu wjeżdżają samochody, głównie wędkarze, grozi to 

pozarywaniem położonego tam chodnika. Zwrócił uwagę, że warto zrobić chodniki wokół 

całego stawu, jak również zagospodarować ten teren i zrobić tam oazę zieleni. 

 Burmistrz oznajmił, że można w przyszłym roku wnioskować o środki na ten cel, 

jeżeli zostanie ogłoszony nabór. 
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 Radny Andrzej Andrzejewski zapytał co za prace prowadzone są na obwodnicy. 

 Burmistrz odpowiedział, że niedługo będą montowane wiatraki w Głuchowie, gmina 

zgodziła się, żeby na jakiś czas rozebrać narożnik boiska, tak, by mogli zadać się ze sprzętem 

jadąc od Koźmina. 

 

 Radny Piotr Robaczyński zapytał czy w ustawionej klatce złapał się jakiś lis. 

 Burmistrz odpowiedział, że nie, klatka była pożyczona od myśliwych, ale z tego co 

wie, nie złapał się żaden lis. 

 

 Radny Piotr Robaczyński zapytał czy gmina może pozyskać jakieś dofinansowanie na 

rewitalizacje dwóch stawów w parku. 

 Burmistrz oznajmił, że gmina składała wniosek w ramach Rządowego Funduszu 

Polski Ład, ale na to zadanie nie otrzymała dofinasowania, dostała je na termomodernizację 

szkoły, natomiast na rewitalizację parku i na remont drogi Wziąchów – Paradów nie 

przyznano jej środków. 

 

 Radna Daria Wyzuj zwróciła uwagę, aby powycinać samosiejki w parku. 

 Burmistrz oznajmił, że często odrosty drzew zostawiane są celowo, zwłaszcza gdy jest 

to np. dąb, żeby gdy stare drzewo padnie park nie zrobił się pusty, były także robione nowe 

nasadzenia, ale niestety nie wszystkie przetrwały. 

 

Ad. 5. Zamknięcie 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki 

i Rolnictwa Eugeniusz Paszkowski podziękował wszystkim za przybycie i o godz. 14.17 

zamknął wspólne posiedzenie Komisji. 

 

 

                                                                                Przewodniczący Komisji 

                                                                          Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

                                                                                  

                                                                                 Eugeniusz Paszkowski 

 

 

Protokołowała:      

Ewa Mazurek                                                             


